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De viering van 10 jaar Deltagroep in december 2024 bleek 
een goede gelegenheid om onze blik wat te verruimen. 
Gastspreker Dominique Willaert bracht die avond verhalen 
over het heersende onbehagen en de angst bij veel 
mensen, met een uitnodiging om een alternatief te bieden.

Deltagroep is goed in tastbare taken. We leiden mensen 
op en bieden met diverse activiteiten professionele 
diensten aan en zetten hard in op verbinding en motivatie. 
De groei tot een onderneming met meer dan 500 mensen 
op de werkvloer toont dat veel partners vertrouwen op 
onze dienstverlening en begeleidingsaanpak.

Kunnen we nog een stap verder gaan? Moeten we de 
band tussen onze medewerkers nog sterker maken? 
De ontdekking van elkaars leefwereld en achtergrond 
stimuleren? Of meer ontmoetingen tussen bezoekers 
mogelijk maken, via onze workshops, een koffiehoek,  
of een evenement? 

We bieden nu eenmaal niet alleen jobs aan omwille van een 
beter of vaster inkomen. We doen dit vooral omdat een 
plaats op de werkvloer voor velen ook een eigen plek in de 
maatschappij betekent. De uitnodiging waarmee Dominique 
zijn lezing afsloot, nemen we dan ook graag ter harte.  
Elke dag sprankelen, op onze werkplaats en daarbuiten. 
Lijkt dat geen perfect vaccin tegen onbehagen?

Isabelle Van de Populiere, voorzitter 
Bart Vandenbussche, directeur
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Fietsencentrum Mobiel  

gaat all-in op  
tweedehands fietsen
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Van vluchteling uit Aleppo 

naar werkleider in  
De Kringloopwinkel

Circulariteit en gereviseerde 
materialen winnen aan populariteit, 
maar het is voor veel bedrijven 
nog geen automatisme om bij een 
kantoorrenovatie te kiezen voor 
gereviseerde of tweedehands 
kantoormeubelen. Met Buroo brengt 
Deltagroep hier verandering in.

Als jonge twintiger waagde Samir 
Sultan de oversteek van thuisland 

Syrië naar Europa. Hij liet zijn ouders, 
eigenaars van een trouwkledijwinkel 
in Aleppo, zijn broers en ook zijn job 

in de familiezaak achter. Eenmaal 
in België werkte hij zich ook hier de 

textielsector in, bij De Kringloopwinkel. 
Later gingen ook zijn broers aan de 

slag bij De Kringloopwinkel.

Sinds de grote stock- 
verkoop in de zomer van 

2024 focust Fietsencentrum 
Fietsencentrum Mobiel 

meer dan ooit op zijn 
tweedehandslijn.  

De opportuniteiten van die 
omschakeling zijn talrijk.

6
500ste 

medewerker

8-9
Bart Vandenbussche 

staat stil bij tien jaar 
Deltagroep

7
Circulair fietsencentrum  
en vintagewinkel  
onder één dak

Onlangs opende Perron 2 
zijn deuren in de Minister 
Tacklaan. In dit gezamenlijke 
project van Fietsencentrum 
Mobiel en De Kringloopwinkel 
kan je onder andere terecht 
voor een tweedehandsfiets 
en vintage spullen.  
Beide organisaties doen dat 
via sociale tewerkstelling. 

Al sinds 2014 verkleint 
Deltagroep de afstand tussen 
de arbeidsmarkt en zijn 
medewerkers en werkt het 
voor een betere leefomgeving. 
In november 2024 mochten 
we de komst van onze 500ste 
medewerker vieren.

“We draaien een omzet van 
10 miljoen euro per jaar en 

blijven ook groeien”,

IN DE KIJKER
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W
erk op maat is nog 
nooit zo belangrijk 
geweest als vandaag. 
Als maatwerkbedrijf wil 

Deltagroep kansarmoede bestrijden, 
het sociaal weefsel versterken 
en bijdragen tot een betere 
samenleving. Onze producten en 
diensten zorgen ook actief voor een 
meer duurzame leefomgeving.

De organisaties onder de vlag van 
Deltagroep zijn gespecialiseerd in 
het begeleiden van mensen die het 
moeilijk hebben om aan een job te 
geraken. “Jaarlijks zijn er ondertussen 
meer dan 310 medewerkers die een 
tijdelijk traject doorlopen”, zegt 
personeelsdirecteur Sylvie D’Hondt.`
“De grootste groep stroomt door 
naar de open reguliere arbeidsmarkt, 
sinds 2014 vonden op deze manier 
meer dan 1.300 mensen hun weg 
naar werk. Daarnaast zijn er jaarlijks 
ruim 250 medewerkers die via een 
arbeidsovereenkomst langlopend aan 
de slag gaan. Zo’n 90 medewerkers 
in omkadering staan in voor 
begeleiding, opleiding, organisatie, 
communicatie en administratie.” 

Sam is de 500ste

Sam Vandommele behoorde in 
november 2024 tot de groep van de 
‘500ste medewerker’ bij Deltagroep. 
Een absolute mijlpaal waarbij een 
persconferentie en attentie voor 
alle maatwerkers, leerwerknemers, 
begeleiders en kaderwerk niet 
konden ontbreken.
“Het is logisch dat het bedrijf daar 
trots op is, dus daar werkte ik graag 
aan mee. En de taartjes smaakten 
ook goed!”, knipoogt Sam, die 
maatwerkers begeleidt binnen Team 
Groen, een activiteit van Constructief 
vzw. “Ik ben sociaal werker van 

F
ietsencentrum Mobiel en  
De Kringloopwinkel zijn 
twee organisaties die bij veel 
Kortrijkzanen bekend in de oren 

klinken. Dat is nog minder het geval 
voor hun nieuwste gezamenlijke 
project: Perron 2. 

Bart Lemey is coördinator 
van Fietsencentrum Mobiel en 
zag dat het maatwerkbedrijf 
de voorbije jaren met grote 
uit dagingen geconfronteerd werd. 
“De coronaperiode en de maat-
schappelijke trend naar meer duur-
zaamheid heeft ons keuzes doen 
maken. We besloten om geen nieuwe 
fietsen meer te verkopen, maar ons 
volledig te richten op tweedehands 
fietsen, fietsverhuur en fietsherstel.”
“Daardoor kwam er extra ruimte 
vrij in onze winkel. Fietsencentrum 
Mobiel en De Kringloopwinkel maken 
beide deel uit van één grotere 
organisatie: Deltagroep. We besloten 
om de helft van de plek voortaan 
te vullen met vintagespullen zoals 
tweedehands kledij, kleine decoratie, 

Deltagroep viert 
500ste medewerker Circulair fietsencentrum

en vintagewinkel 
onder één dak

Al sinds 2014 verkleint Deltagroep de afstand tussen 
de arbeidsmarkt en zijn medewerkers en werkt het 
voor een betere leefomgeving. In november 2024,  
10 jaar na datum, mochten we de komst van onze 
500ste medewerker vieren.

Onlangs opende Perron 2 zijn deuren in de 
Minister Tacklaan. In dit gezamenlijke project van 
Fietsencentrum Mobiel en De Kringloopwinkel 
kan je onder andere terecht voor een 
tweedehandsfiets en vintage spullen. Beide 
organisaties doen dat via sociale tewerkstelling. 

Auteur: Stad Kortrijk, SIEN magazine, editie Lente. 

“Jaarlijks zijn er 
ondertussen meer 
dan 310 medewerkers 
die een tijdelijk 
traject doorlopen”

opleiding, dus wou echt specifiek 
deze job”, legt Sam uit. 
“Dat ik wat ik tijdens mijn opleiding 
leerde kan gebruiken, buiten in de 
natuur, vind ik een groot pluspunt.  
Ik wou namelijk echt geen bureaujob. 
Bovendien werkte ik als jobstudent 
ook al bij een hovenier, dus had ik 
al ervaring in het groenonderhoud. 

accessoires, lp’s, boeken en een 
geefbox voor textiel.” 
“Mensen zijn ook welkom in onze 
lees- en luisterhoek om even te relaxen 
met een drankje. De winkel ligt aan de 
achterkant van het station, een buurt 
met veel studenten en treinreizigers.  
In de toekomst hopen we hier 
workshops te organiseren.  
De andere helft blijft, en dat wil ik 
benadrukken, volledig Fietsencentrum 
Mobiel. Daar huist het fietsencentrum, 
en is de fiets koning.”

Leren en leven

Bart: “In Perron 2 hebben we 4 vaste 
en 4 wisselende medewerkers. We 
geven kansen aan mensen om te 
leren én te leven. Hier vinden ze 
structuur en een netwerk waarbij ze 
terechtkunnen. We willen dus meer 
zijn dan alleen een plek om geld te 
verdienen. Dat is de essentie van 
sociale tewerkstelling.”
Een van die medewerkers is Tekle 
Abel Michael. Abel komt uit Eritrea 
en woont sinds 2022 in België.  

Hier heb je ook afwisseling: de ene 
dag sta je op een begraafplaats het 
groenonderhoud te voorzien, de 
andere dag doe je een aanplanting in 
een bos of pak je de Trimaarzate in 
Spiere-Helkijn aan. Heel fijn!”

Abel: “Ik besloot meteen om 
Nederlandse les te volgen bij CVO 
Scala. Via mijn maatschappelijk werker 
vond ik werk bij De Kringloopwinkel 
als magazijnier. Na 6 maanden maakte 
ik de overstap naar Perron 2. Dat is 
een stap vooruit, want ik moet voor 
deze functie al wat beter Nederlands 
kunnen dan als magazijnier. Ik bedien 
de kassa, bepaal de prijzen van 
de kledij en voer gegevens in de 
computer in, bijvoorbeeld als een 
fiets binnengebracht wordt voor 
herstelling. De werkbegeleiders 
ondersteunen me.”

Klaar voor de volgende stap

Abel: “Momenteel zit ik in de 
laatste fase van mijn traject. Ik 
heb een contract van een jaar, 
dat nog enkele maanden loopt. Ik 
hoop daarna internettechnieker of 
buschauffeur te worden. Samen met 
mijn werkbegeleider bespreek ik wat 
daarvoor nodig is. Mijn Nederlands is 
inmiddels beter, daardoor voel ik me 
klaar voor de volgende stap.”

Sam Vandommele bij de begraafplaats van Heule-Watermolen,  
waar hij met zijn team het onderhoud verzorgt. (foto KD)

PERRON 2 

 “We besloten om 
ons volledig te richten 

op tweedehands fietsen,
 fietsverhuur en fietsherstel.”
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De Deltagroep in Kortrijk is tien jaar na de oprichting 
uitgegroeid tot een van de drie grote maatwerkbedrijven in 
Zuid-West-Vlaanderen met een personeelsbestand dat in die tijd 
met meer dan 100 gestegen is tot 515 werknemers.  
“We helpen vaak mensen uit de armoede door hen hier aan de 
slag te laten gaan”, zegt directeur Bart Vandenbussche.

Auteur: Freddy Vermoere (in Krant van West-Vlaanderen)

Bart Vandenbussche
staat stil bij tien jaar 
Deltagroep

M
aatwerkbedrijven hebben 
een aparte plaats in ons 
economisch bestel. Je kunt 
ze omschrijven als sociale 

ondernemingen waar mensen een 
job vinden voor wie het ‘reguliere’ 
arbeidscircuit te hoog gegrepen is. 
In de regio is ‘de’ WAAK met ruim 
2.000 werknemers de grootste speler 
in de sector van de sociale economie. 
Daarachter volgen ‘t Veer in Menen  
en de Deltagroep in Kortrijk.  
Die laatste heeft zich de voorbije 
jaren naar de kopgroep geknokt, 
al zijn de vzw’s die ertoe behoren 
meestal al van in de jaren negentig 
actief. Naast de kringloopwinkels  
in Kortrijk, Menen (twee zijn er), 
Wevelgem, Zwevegem, Avelgem en 

Beveren-Leie, zijn dat Constructief  
en Fietsencentrum Mobiel in Kortrijk.  
De man die de Deltagroep forse 
stappen vooruit liet zetten, is  
Bart Vandenbussche. De Markenaar 
kwam snel na zijn studies handels-
ingenieur in het wereldje van de 
sociale economie terecht.  
Eerst werd hij directeur van de groep 
kringloopwinkels die nu sedert tien  
jaar onderdeel zijn van de Deltagroep, 

waar hij dus ook de lijnen uitzet.  
We spreken met hem af in de 
hoofdzetel, Warande 79 in Heule. 

De Deltagroep bestaat uit drie 
vzw’s. De kringloopwinkels hoeven 
geen extra uitleg maar leg eens uit 
wat Constructief en Fietsencentrum 
Mobiel doen? 
“Tot Constructief behoren onder  
meer ons houtatelier voor schrijnwerk 
en interieur en daarnaast het 
groenteam, dat zich focust op  
ecologisch groenbeheer. 
Fietsencentrum Mobiel houdt zich 
bezig met fietsenonderhoud, herstel 
en verkoop. Wel is het zo dat de 
grote meerderheid bij ons een job in 
de kringloopwinkels heeft.” 

Niet iedereen kan als maatwerk 
werknemer aan de slag in een 
maatwerkbedrijf. Wie bepaalt  
wie er aan de slag kan? 
“Dat is de VDAB (Vlaamse Dienst 
voor Arbeidsbemiddeling en 
Beroepsopleiding).  
Een andere belangrijke partner in 
dat verband zijn de OCMW’s van de 
regio. Niet al onze werknemers zijn 
maatwerk arbeiders. Een honderdtal 

personeelsleden hebben een 
leidinggevende functie of maken  
deel uit van de administratie.”

Verschilt een maatwerkbedrijf  
als dat van jullie sterk van een 
klassiek bedrijf? 
“Toch wel. Zo gaan we anders om met 
gedrag en regels. Als iemand te laat 
is ‘s morgens volgt er niet meteen 
een sanctie. We voeren eerst een 
gesprek, al moet op termijn ook bij 
ons iedereen de regels respecteren.
We steken ook meer energie 
in begeleiding en opleidingen, 
zoals in onze taalcursussen 
Nederlands voor anderstaligen. 
Ons werknemersbestand is zeer 
divers. Er werken hier behoorlijk 
wat allochtonen. Ook mensen die 
langdurig ziek of werkloos zijn,  
komen vaak bij ons terecht.”

En zijn er ook gelijkenissen? 
“Ik leid de Deltagroep als een privé-
bedrijf en moet ervoor zorgen dat 
we het economisch goed doen. We 
draaien een omzet van 10 miljoen 
euro per jaar en blijven ook groeien. 
Dat is belangrijk, want we krijgen 
dan wel subsidies voor een gedeelte 
van de loonkost van de maatwerk 
arbeiders, al de rest betalen we zelf. 
En het volgende is ook nog belangrijk 
om mee te geven. Als onze omzet 
stijgt, is ons eerste doel om meer 
mensen aan het werk te zetten. Wie 
dus bij ons koopt, investeert meteen 
ook in onze tewerkstelling.” 

“Als onze omzet stijgt, is ons eerste 
doel om meer mensen aan 
het werk te zetten”

“We draaien een omzet van 10 miljoen euro per jaar en blijven ook groeien”,  
zegt Deltagroep-directeur Bart Vandenbussche. 
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“Onze jobs  
helpen vaak 

mensen uit de 
armoede”
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i
n Brussel is het circulaire idee 
voor burelen al lang ingeburgerd, 
met succesverhalen als die 
van project-partner NNOF in 

Vilvoorde. Ook SURA Impact en 
COBRAS, een duurzaamheidsbureau 
en architectenbureau uit Heule, zijn 
nauw betrokken bij de uitwerking van 
Buroo. Samen met Deltagroep hopen 
zij de circulaire mentaliteit naar Zuid-
West-Vlaanderen te brengen.

“Te vaak belanden oude, nog 
bruikbare kantoormeubelen op de 
afvalberg. Buroo wil dit tegengaan 
door deze meubelen herop te 
frissen”, licht Ilse Baert  
(Deltagroep), een van de project-
verantwoordelijken, toe. “Bedrijven 
kunnen bij ons terecht met herbruikbare 
kantoormeubelen in goede staat. 
De meubels worden opgeslagen bij 
Deltagroep in Heule, waar ze ofwel 
direct kunnen worden verkocht 
aan geïnteresseerde bedrijven 
of particulieren, ofwel worden 
gereviseerd door Constructief.”

Duurzaam en design

Het reviseren zelf verloopt vaak 
volgens een vast stappenplan, wat 
ideaal is voor de maatwerkers van 
Constructief vzw. Gereviseerde 
meubelen zijn niet automatisch 
goedkoper dan nieuwe. Er zit immers 

i
n december vorig jaar begonnen 
de langverwachte renovatiewerken 
in De Kringloopwinkel van 
Beveren-Leie. Het gebouw, dat  

De Kringloopwinkel in 2006 aankocht, 
is nu volledig onder handen genomen. 
Winkelmanager Liselotte Casteur 
zag trots hoe het project op z’n 
einde liep. “We namen afdeling per 
afdeling aan. Het ontwerpbureau 
Aber tekende de nieuwe visie uit. 
Houtatelier Constructief gebruikte 
recuperatiehout om de winkel aan  
te kleden en er is ook overal 
energiezuinige verlichting geplaatst.” 

Bijna altijd open

In Beveren-Leie stond een architecten- 
bureau dan nog in voor de verdere 
renovatiewerken. De winkelruimte 
werd systematisch uitgebreid, en ook  
achter de schermen zijn verbeteringen  
doorgevoerd. Dankzij die graduele 
aanpak kon de winkel gedurende vier 
maanden telkens openblijven voor de 
trouwe klanten. 

Slechts twee dagen was De 
Kringloopwinkel volledig gesloten. 
“We hebben dat gewoon doen 
lukken”, zegt Liselotte. “De inkom 
was eigenlijk voor het grootste deel 
van de tijd afgesloten. De klanten 
gingen via het magazijn naar binnen. 
We lieten ze een lus maken door de 
verschillende afdelingen, al was er 
wel telkens minstens één afdeling 
gesloten. Soms was de parking bezet 
door de aannemers of waren er 
minder spullen op de kop te tikken 
dan anders, maar daar hadden onze 
klanten alle begrip voor.”

Buroo introduceert
gereviseerde kantoormeubelen 
in Zuid-West-Vlaanderen

Kringloopwinkel Beveren-Leie 
volledig gerenoveerd

Circulariteit en gereviseerde materialen 
winnen aan populariteit, maar het is voor veel 
bedrijven nog geen automatisme om bij een 
kantoorrenovatie te kiezen voor gereviseerde 
kantoormeubelen. Met het nieuwe merk Buroo 
brengt Deltagroep hier verandering in.

Een van de succesverhalen binnen Deltagroep afgelopen 
maanden is ongetwijfeld de vernieuwing van De Kringloopwinkel 
in Beveren-Leie. Van december tot april werd de winkel in de 
Kortrijkseweg van top tot teen gerenoveerd, en tijdens die periode 
moesten de trouwe klanten hun winkel slechts twee (!) volle 
dagen missen, een waar huzarenstukje. 

heel wat arbeidstijd en bepaalde 
materialen. De klant verkiest dus 
duurzaamheid boven prijs.
“Startups, gemeentebesturen, 
vzw’s, scholen of sociale bedrijven 
die op zoek zijn naar duurzame 
kantoormeubelen met een 
hoogstaand design, zijn bij ons 
dus aan het juiste adres”, vervolgt 
Ilse. “Onze productie resulteert in 
een aanzienlijk lagere CO₂-uitstoot 
vergeleken met de productie van 
volledig nieuwe meubels.” 

De eerste plannen voor Buroo 
dateren al uit 2023. Ellen De Craemer, 
operationeel directeur van  
De Kringloopwinkel, diende begin 
2025 het project in bij VLAIO, dat een 
opstartperiode van twee jaar voorziet. 
“In die periode willen we bekijken of 
er in Zuid-West-Vlaanderen een markt 
is voor ons idee. Als we het model 
rendabel krijgen, hopen we dat het 
project zichzelf verder ontwikkelt,” 
besluit Ilse.

Pico bello tweedehands

Buroo richt zich niet alleen op 
gereviseerde tweedehands 
meubelen, het project vult ook het 
gat van ‘gewone’ tweedehands 
bureaumeubelen. “We krijgen 
al jaren aanvragen om volledige 
kantoren leeg te halen, maar in onze 

Ondertussen werd de winkel 
ook feestelijk heropend, zelfs 
tot twee keer toe. “Op vrijdag 4 
april ontvingen we onze partners, 
medewerkers en sympathisanten en 
op zaterdag 5 april konden ook onze 
klanten de winkel in al zijn glorie 
bewonderen.”

Succesvolle pop-up in Stormestraat

De textielafdeling verhuisde 
trouwens al van in het begin naar 
een succesvolle pop-up-store in de 
Stormestraat 31 in Waregem. “Dat was 
ergens wel logisch, want textiel is het 
meest vatbaar voor schade door stof 
tijdens zo’n renovaties”, verklaart de 
winkelmanager. De tijdelijke winkel 
bleek een schot in de roos en blijft 
daardoor nu permanent open. 

Kringloopwinkels hebben we geen 
plaats om deze te stockeren én de 
klanten zaten er niet op te wachten”, 
zegt Ellen De Craemer.  
“Bizar, want die goederen zijn vaak 
nog picobello.”
Met de webshop van Buroo moet er 
een match komen tussen het aanbod 
en de kleinere bedrijven die hun 
kantoren goedkoop en duurzaam 
willen herinrichten. De tweedehands 
bureaumeubelen die we te koop 
aanbieden, kosten 20 à 30 procent 
van de nieuwprijs én zijn vaak zo 
goed als nieuw. En dan is er nog de 
gigantische CO²-besparing en het 
voordeel dat Buroo ook de service van 
levering en montage zal voorzien.”

Vanaf 5 april konden de klanten in 
Waregem en omstreken dus terecht 
in de gerenoveerde Kringloopwinkel. 
Ook voor de veertig personeelsleden 
veranderde een en ander in positieve 
zin. “Zo zijn er nu ramen voorzien in 
de sorteerafdeling, is er een snel-
looppoort geïnstalleerd en kreeg de 
refter ook ramen”, vat Liselotte het 
beknopt samen. “Voor iedereen zal 
het in Beveren-Leie nu aangenamer 
vertoeven zijn”.

“Te vaak belanden oude, nog bruikbare
 kantoormeubelen op de afvalberg”

Projectverantwoordelijke Ilse Baert 
bij een bureau dat Constructief van 
een nieuwe laminaat voorzag.  
(foto SURA)

(foto KD)

“Zowel voor klanten als 
personeel zal het hier nu 
aangenamer vertoeven zijn”.
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“We kunnen  
er meer  
mensen mee 
aan het  
werk zetten”

Sinds de grote stockverkoop in de zomer van 
2024 focust Fietsencentrum Mobiel meer dan 
ooit op zijn tweedehandslijn. De opportuniteiten 
van die omschakeling zijn talrijk, weet ook 
Yoerik Maes, werkleider bij Mobiel Atelier  
in de Watermolenstraat.

Fietsencentrum Mobiel gaat 
all-in op tweedehands fietsen

V
oor Fietsencentrum Mobiel was 
2024 een jaar vol veranderingen. 
Zo was er dus de grootschalige 
stockverkoop in de zomer en 

de 100 procent omschakeling naar 
tweedehands. “Er zijn meerdere 
redenen voor die koerswijziging, 
en één daarvan is uiteraard dat de 
nieuwverkoop niet helemaal lekker 
liep”, zegt Yoerik. “Anderzijds konden 
we met deze stap een pak meer 
mensen aan de slag helpen en zetten 
we ook meer in op circulaire economie. 
Bovendien concurreren we nu minder 
met de traditionele fietshandelaars. 
Akkoord, er verschenen wel nieuwe 
spelers zoals Upway, dat gereviseerde 
e-bikes aanbiedt. Maar terwijl zij in een 
hoger prijssegment zitten, profileren 
wij ons op de markt van de basisfiets.”

Als werkleider bij Fietsencentrum 
Mobiel zorgt Yoerik ervoor dat het 
atelier in de Watermolenstraat blijft 
draaien. “Bij Fietsencentrum Mobiel 
rolde ik zeven jaar geleden binnen. 
In de eerste jaren ging ik nog op 
ronde met de vrachtwagens van 
Mobiel Herstel, maar ondertussen is 
dit atelier al een hele tijd mijn tweede 
thuis. Wat ik hier exact uitvoer?  
Ik zorg er vooral voor dat mijn 
mannen voldoende werk hebben 
(lacht). Samen met Idriss, mijn 
assistent-werkleider, proberen we 
iedereen de taken te geven die 
hen liggen en waarin ze kunnen 
groeien. Daarnaast overzie ik 
ook de beschikbare fietsen en 
fietsonderdelen en zorg ik dat het 
magazijn aangevuld wordt.” 

Projectatelier 

In het atelier in de Watermolenstraat 
werken 11 mensen. Terwijl de winkel 

en het atelier in de Tacklaan zich 
vooral richt op de particuliere markt, 
zoals herstellingen, onderhoud, 
verhuur en verkoop van tweedehands 
fietsen, nemen Yoerik en zijn 
medewerkers fietsen van organisaties 
voor hun rekening. “Dit is een ‘los’ 
atelier, dus hier komen geen klanten 
over de vloer”, legt hij uit. “Projecten 
waar externe partners bij betrokken 
zijn, zoals de studentenfietsen, fietsen 
van KU Leuven en de Bluebikes (NMBS), 
zijn dan weer wel spek voor onze bek.” 

Testkaravaan

Een van die andere terugkerende 
projecten is de Testkaravaan, 
dat ook in 2025 weer in maart 
opgestart werd. “De provincie 
West-Vlaanderen is de bezieler. 
Het idee is om promotie te maken 
voor duurzame vervoersmiddelen 

bij steden, gemeenten en bedrijven. 
Fietsencentrum Mobiel zorgt voor 
diverse fietstypes, die telkens 14 
dagen beschikbaar zijn voor hun 
personeelsleden.”

Ook bij de Blue-bike, een ontleen-
dienst van de NMBS waarbij 
mensen fietsen kunnen huren aan 
een treinstation, is Fietsencentrum 
Mobiel betrokken. Uiteraard spelen 
de weesfietsen ook nu nog steeds 
hun rol. Sinds kort bieden de 
Kringloopwinkels van Menen Molen 
en Beveren-Leie deze fietsen ook te 
koop aan in Mobielpunten.

Perron 2

Nog opvallend in 2024: de 
transformatie van de Mobielwinkel in 
de Tacklaan. Sinds november huist 
er naast het fietsatelier ook een 
vintagezaak van De Kringloopwinkel 
in het pand, omgedoopt tot ‘Perron 
2’ (zie pagina 7). Yoerik ziet die 
samenwerking tussen de twee 
activiteiten slagen. “Ik sta daar iets 
verder vanaf, maar ik denk dat we 
elkaar kunnen versterken. Nu, zoals 
in iedere relatie geldt: er zal aan 
gewerkt moeten worden. Maar dat 
het een succes wordt, daar twijfel ik 
niet aan”, besluit Yoerik.

“Projecten met externe partners 
zijn in de Watermolenstraat spek 
voor onze bek”

Voor Fietsencentrum Mobiel en Yoerik Maes was 2024 een jaar vol veranderingen.
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Van Kiev naar  
Menen: Olena vond 
een nieuwe start in 
De Kringloopwinkel
Olena Vlasova, een Oekraïense 
vluchtelinge uit Kiev, vond in Menen 
haar nieuwe thuis. Ze werkt er ook 
in De Kringloopwinkel, waar ze met 
plezier haar Nederlands verbetert.

De Russische invasie van Oekraïne 
dwong ook Olena Vlasova, afkomstig 
uit Kiev, haar land te ontvluchten. 
Ze groeide op in de hoofdstad en 
bouwde er een mooie carrière uit: 
eerst als hoofd van een departement 
in een groot consortium en later als 
administratief bediende binnen het 
International Language Program.

Omdat ze professioneel vaak in 
contact kwam met Amerikanen, 
overwoog ze bij het uitbreken van de 
oorlog om naar de Verenigde Staten 
te vluchten. Ook Portugal en Spanje 
waren mogelijk, tot een vriend plots 
België vernoemde... “Mijn eerste idee 
toen was dat België een heel duur 
land is”, is ze openhartig. “Maar ik 
wil het allerbeste voor mijn twee 
zonen. Het onderwijs hier is van een 
heel hoog niveau en dat sprak me 
enorm aan. De huurprijs bleek hier 
dan nog eens gemiddeld lager te 
liggen dan in Kiev!”. 

Nieuwe thuis Menen 
In amper 48 uur besloot ze de 
sprong te wagen. Op 13 oktober 2022 
was de verhuis naar België een feit. 
Olena huurde eerst een aantal dagen 
een plek via Airbnb, maar dat was 
allerminst een duurzame oplossing. 
Via via vond ze uiteindelijk een 
nieuwe vaste stek in Menen. Dat haar 
Engels zo goed is, bleek een groot 
pluspunt te zijn. “Bijna iedereen hier 
kan Engels en eigenlijk voel ik me 
thuis in Menen. Ik wil geen grote stad 
meer. Ik wil nu vooral rust vinden. 
Ook mijn kinderen zijn het hier al 
helemaal gewoon.”

Olena vond ook snel werk bij De 
Kringloopwinkel. “Ik ben heel 
dankbaar voor alle hulp die ik heb 
gekregen. Ik had niet gedacht dat 
ik in een winkel zou terechtkomen, 
maar ik doe het graag.”

“Het helpt me ook om mijn 
Nederlands te leren. Dat is geen 
evidente opdracht, maar ik doe mijn 
best. Ik ben creatief en optimistisch, 
ook in mijn plannen. Dat heb ik 
geleerd van mijn moeder. “Met 
optimisme kan jij alles”, zei ze me 
altijd. Dat advies blijf ik volgen.”

Samir Sultan:  
van vluchteling uit 
Aleppo naar  
werkleider in  
De Kringloopwinkel
Als jonge twintiger waagde Samir 
Sultan de oversteek van thuisland 
Syrië naar Europa. Hij liet zijn ouders, 
eigenaars van een trouwkledijwinkel 
in Aleppo, zijn broers en ook zijn job 
in de familiezaak achter. Eenmaal 
in België werkte hij zich ook hier de 
textielsector in, bij. De Kringloopwinkel. 
Nu is hij als werkleider herenigd met 
zijn broers Mahmood en Radwan, die 
net als hij Syrië ontvluchtten en werk 
vonden in De Kringloopwinkel.

“Ik ben in 2016 uit Syrië vertrokken”, 
begint Samir. “Mijn tocht ging 
razendsnel. In twaalf dagen stond ik al 
in België. Ik was als jonge gast al eens 
in Antwerpen geweest en had er een 
vriend. Ik had hem gevraagd of Belgen 
gastvrij waren. Dankzij zijn goede 
advies ben ik hier beland.” 

Vier maanden later vluchtte ook 
zijn vrouw naar België. Ondertussen 
hebben ze drie kinderen samen, die 
allemaal in België geboren zijn.  
“Het is ergens wel raar. Mijn kinderen 
hebben mijn ouders nog niet gezien, 
al is dat natuurlijk wel al gelukt via 
de telefoon”, legt Samir uit. “Ik dacht 
vooraf dat ik hier een paar maanden 
zou zijn, maar de onrust blijft maar 
duren in Syrië. Na de recente val van 
president Assad is de situatie iets 
gebeterd, maar het is zeker niet veilig 
om terug te keren.”

Integratie door taal 
Maar ook al blijft dit een tijdelijk 
plan, toch is Samir het toonbeeld van 
integratie. Hij spreekt ondertussen 
zeer goed Nederlands. “Ik schreef 
me snel in aan het CVO. Ik vind dat 
de taal de sleutel is tot een cultuur. 
Als je die niet spreekt, kan je de 
cultuur niet snappen.” Zijn eerste 
job vond hij in een maatwerkbedrijf, 
waar hij het Nederlands nog meer 
onder de knie kreeg. Daarna 
waagde hij zich aan een sollicitatie 
bij De Kringloopwinkel. Na een 
vervangingsopdracht van twee 
maanden als assistent-werkleider in 
De Kringloopwinkel in Wevelgem, 
werd hij na een tussenstap vaste 
werkleider vlinder in de gehele regio. 

Ondertussen verzette Samir bergen 
werk om ook zijn twee broers 
Mahmood en Radwan naar België 
te krijgen. “Eén moest ik ophalen in 
Luxemburg, de andere in het zuiden 
van Frankrijk”, neemt hij ons terug 
mee naar de drukste periode. “Eens 
ze hier waren, heb ik ze via via ook 
allebei aan een huis kunnen helpen.

In voetsporen broer 
Mahmood en Radwan zijn 
ondertussen ook met hun partner 
herenigd en volgden in de voet-
sporen van hun grote broer. Zo is 
Mahmood leerwerknemer in Menen 
Molen. Radwan was dan weer eerst 
medewerker in De Kringloopwinkel 

Samir werkt samen met zijn twee 
broers in De Kringloopwinkel. (foto KD)

John Decavele is een van de absolute 
topklanten van de Kringloopwinkel. 
(foto KD)

Het Nederlands kreeg Olena bij De 
Kringloopwinkel goed onder de knie.

Wevelgem, waarna hij opklom tot 
assistent-werkleider in de winkel 
Menen Molen. “Het is best een 
grappig gegeven voor ons als we 
alle drie aan het werk zijn in dezelfde 
winkel”, lacht Samir. “Ik heb enorm 
veel respect voor De Kringloopwinkel 
en ben het bedrijf zeer dankbaar.  
Ze geven je hier kansen, ongeacht  
je identiteit of je herkomst.” 

John Decavele gaat 
tot tweemaal (!)  
per dag naar  
De Kringloopwinkel
John Decavele is een van de absolute 
topklanten van de Kringloopwinkel. 
De 64-jarige Harelbekenaar gaat 
ondertussen al zo’n tien jaar elke dag tot 
tweemaal toe naar De Kringloopwinkel. 
Vooral in Kortrijk en Beveren-Leie is hij 
voor het personeel vast decor geworden.

“Het is eigenlijk heel onschuldig be-
gonnen”, vertelt John. “Dan spreek ik 
over het af en toe kopen van CD’s van 
bijvoorbeeld Tina Turner of Queen, 
maar er kwam al snel veel meer bij.” 

Vooral authentieke oude koers- 
truitjes zijn door de jaren heen een 
hebbedingetje geworden: “Ik heb er 
zo’n tweehonderd ondertussen!  
Ik ben dan ook een grote koersfanaat 
en koop wielertruitjes bijna altijd, als 
ze me aanstaan tenminste.  
En ja.. 90 % van mijn truitjes komen 
uit De Kringloopwinkel.” 

Tom Boonen 
Johns grootste pronkstuk is een 
door wielerlegende Tom Boonen 
gesigneerd exemplaar. Maar bij wie-
lertruitjes blijft het niet. “Ik ben ook 
verzot op speciale Duvelglazen. Daar 
is de Kringloopwinkel ook een heel 
dankbare plek voor.”  

Hij heeft er zelfs eentje die duizenden 
euro’s waard is. “Ik zie het wel alle-
maal louter als verzameling. Het is 
niet mijn bedoeling om te verkopen, 
maar ik wissel weleens stukken met 
andere verzamelaars.” Ook oude Lego 
-items en litho’s (op steen gedrukte 
kunstwerken) hebben een speciaal 
plekje gekregen in Johns hart.

Waarom trekt nu net De Kringloop-
winkel John zo aan? “Het leuke bij De 
Kringloopwinkel is dat je nooit van 
tevoren weet wat je zal tegenkomen. 
Er zitten soms echt wel dingen  
tussen waar je maar één keer in je 
leven op zal botsen. Het kan ook wel 
eens tegenvallen natuurlijk, maar dat 
neem je erbij. Het personeel is ook 
enorm vriendelijk. Ik ken de mede-
werkers in Kortrijk en Beveren-Leie 
ondertussen bij voor- én  
achternaam”, lacht hij. 

VERHALEN DIE RAKEN
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Wat zijn de gevolgen 
van ultra fast fashion 
voor De Kringloopwinkel
De manier waarop we met kleren omgaan is de 
voorbije tien jaar sterk veranderd.  
Terwijl tweedehands shoppen populair werd bij 
alle generaties, doemde er een nieuwe uitdaging 
op: ultra fast fashion. We spraken erover met  
Ellen De Craemer, operationeel directeur van  
De Kringloopwinkel.

O
ndertussen al een kleine 
twintig jaar geleden maakte 
het spotgoedkope Primark 
furore met hun waanzinnig 

lage prijzen. Het zag er dan ook lang 
naar uit dat de Ierse multinational de 
allerlaagste prijsbarrière in Europa 
had bereikt. Tot de komst van het 
Chinese e-commercebedrijf Shein  
op het continent... 

Ook al bestaat Shein sinds 2008, 
het heeft in Europa pas sinds een 
goede twee jaar flink aan populariteit 
gewonnen. Met zeer agressieve 
pop-ups op hun website, geen enkele 
fysieke winkel en vooral extreem lage 
prijzen is de strategie duidelijk. 

De Shein-tactiek is voor de 
tweedehandse kledijmarkt moeilijk 
te kloppen. Zo is de nieuwprijs van 

P
ilipili is actief in de design- 
en ingenieurswereld en 
stelt zo’n zestien mensen 
tewerk. Vijf jaar geleden 

begon het bedrijf z’n pijlen 
meer en meer op de zorgsector 
te richten. “Onze visie valt het 
best van al te omschrijven met 
‘voor en door de zorg’”, verklaart 
Steven Dehollander, General 
Manager van Pilipili. Hij heeft 
een heel persoonlijke reden voor 
de steeds grotere focus op de 
zorgsector: “Er waren verschillende 
triggers, maar mijn vrouw was 
waarschijnlijk de grootste factor. 
Ze werkt al dertig jaar in de zorg 
en de verhalen die ze vertelde, 
begonnen me steeds meer te 
prikkelen.” Zo kwam Pilipili zo’n 
vijf jaar geleden in contact met 
een lokaal woonzorgcentrum, waar 
ze hun eerste opdracht uitvoerden.

Nieuw machinepark.

Het was het startschot van een 
mooi parcours, dat nu een eerste 
samenwerking met Constructief 
opleverde. “We zagen via via de 
oproep van Ter Heide.  
De zorginstelling in Genk zocht een 
ontwerp voor hun nieuwe bedden. 
Het is een case die precisie vereist: 
zo komen ze in een nieuwbouw 
terecht zonder vloerfixatie.  
Daardoor was het de bedoeling dat 
we een verzwaard bed ontwierpen 
dat verplaatst kan worden. 

Shein-kledij soms dezelfde als die 
van identieke kleren die tweedehands 
verkocht worden. Dat beaamt ook 
Ellen De Craemer. “Mensen brengen 
zowel producten van Primark als 
Shein bij ons binnen”, geeft ze aan. 
“Door de slechte kwaliteit van die 
stoffen kunnen we ze vaak niet 
verkopen: de pasvorm zit niet goed 
en na enkele keren wassen komen 
de naden, knoopjes of stiksels los. 
Daarnaast ontvangen we ook heel 
wat Shein-kleren mét prijskaartje, 
maar door de ultra goedkope 
nieuwprijs blijven die kleren in onze 
winkelrekken hangen.

Geen recyclage mogelijk

“Die slechte stoffen vormen bovendien 
een probleem voor de keten na de 
tweedehandse cyclus: de recyclage. 

De mensen die de bedden zullen 
gebruiken hebben trouwens een 
geestelijke en soms ook emotionele 
stoornis, waardoor het bed ook aan  
andere specifieke noden moest voldoen.” 

Ook voor Joris Vanderghinste, 
coördinator bij Constructief Hout-
atelier, vormde de opdracht een mooie 
uitdaging. Het volledige productie- 
proces vond dan ook plaats in het 
houtatelier van Constructief in Heule.

“We hebben een compleet machine-
park om zowel plaatmateriaal als 
massief te gaan verwerken”, zegt 
hij. “Ons machinepark is in 2024 
uitgebreid met een breedband-
schuurmachine, waardoor wij massieve 
onderdelen sneller en mooier kunnen 
schuren en zelfs tussenschuren. 

Meer en meer onderzoek wijst erop 
dat dit, door de aanwezige chemicaliën 
in de producten, niet aangewezen zou 
zijn. Bovendien voldoen die - vaak 
verboden - scheikundige producten 
ook gewoon niet aan de Europese 
normen op vlak van gezondheid.”

De Kringloopwinkel moet de 
producten van Primark en Shein door 
de slechte kwaliteit soms weggooien 
of meteen in zijn outletwinkels 
verkopen. “Toch kunnen en willen we 
zo’n kledij niet weigeren, want we zien 
het als onze taak om lokaal hergebruik 
te stimuleren. Dan maar een selectie 
maken die door de beugel kan.” 

Vriend Vinted

Het goede nieuws is wel dat de 
inzameling en doorverkoop van 
tweedehands textiel blijft stijgen. In 
2024 zamelde De Kringloopwinkel 
zelfs 20 procent meer in dan in 
2023. “Naar de reden van die stijging 
kunnen we enkel gissen, maar 
mogelijk is de communicatie rond de 
verplichte gescheiden inzameling van 
textiel één van de redenen”, denkt 
Ellen. “Wat er ook op ons af komt: we 
kunnen het aan. Een paar jaar geleden 
stelden we zo’n veertig werknemers 
tewerk in ons sorteringscentrum.  
Nu zijn dat er al zestig.” 

Naast Shein lijkt ook het tweedehands 
platform Vinted voor concurrentie 
voor De Kringloopwinkel te zorgen. 
Maar Ellen ziet de app niet per se 
als een bedreiging. “Hoe normaler 
we het aankopen van tweedehands 
kledij vinden, hoe beter. Nu willen 
we natuurlijk wel dat mensen ons 
hun gedragen kwaliteitsvolle kledij 
blijven schenken. De Kringloopwinkel 
is nu eenmaal de kortste én meest 
duurzame keten.”

“Vinted draagt bij aan het idee dat
 tweedehands dragen normaal is”

Constructief en Pilipili 
maken samen 30 bedden 
voor Genkse zorg
Dit voorjaar werkte houtatelier Constructief voor 
het eerst samen met het Kortrijkse ontwerpbureau 
Pilipili. De vrucht van die synergie: zo’n dertig 
gespecialiseerde bedden voor zorginstelling  
Ter Heide in Genk.

Voor de productie van deze bedden 
was dit ideaal. Hoe dan ook is dit 
een samenwerking waar wij graag in 
verder zouden gaan.”

Constructief nam ook de installatie 
voor z’n rekening. Begin maart 
werden alle bedden geleverd. “We 
werken graag samen met bedrijven in 
de sociaal-economische sector”, zegt 
Dehollander. “De samenwerking met 
Constructief was heel vruchtbaar. 
Binnenkort werken we een nieuw 
ontwerp uit voor verlaagde bedden, 
ook in de zorgsector, waar we graag 
opnieuw met Constructief in zee 
willen stappen.”

Het productieproces van de bedden vond plaats in het houtatelier in Heule.

“Voor het nieuw 
project in de zorg-
sector willen we ook
 met Constructief
 samenwerken”
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In het zog van 
Team Groen bij … IMOG
Net als alle andere activiteiten binnen Deltagroep heeft ook 
Team Groen langdurige partnerschappen ontwikkeld.  
Het groenbeheer op de site van afvalintercommunale IMOG  
in Harelbeke is zo eentje. 

W
e hebben zelfs een 
Whatsapp-groep met 
de mannen van Imog”, 
knikt Jeffrey Penninck, al 

meer dan drie jaar aan de slag als 
leidinggevende bij Team Groen. 

“Begin maart snoeiden we met vijf 
man de bomen op de site met onze 
hoogtewerkers en maakten we de 
omheining met het bedrijf naast hen 
vrij. Dit was een opdracht van zo’n vier 
dagen. Eind maart keerden we terug 
om het gras te maaien. In de zomer 
komen we hier tweewekelijks langs.”

Jeffrey gaat vaak in gesprek met 
medewerkers. “Het grootste aspect 
van de job is het groenbeheer. 
Tegelijk is de ondersteuning van onze 

mensen zó belangrijk: daar sta ik elke 
dag voor op. Ook in privésituaties 
steunen we hen. Nu, als het te groot 
en te ernstig wordt, gaan we sowieso 
te rade bij de personeelscoach.”

Mensenheugenis

 “Hoe lang wij al samenwerken 
met Team Groen? Goh, sinds 
mensenheugenis”, lacht Jurgen 
Moreau, Plant-manager bij IMOG. 
“Nee, ik gok dat het rond 2014 was 
dat we voor het eerst de handen in 
elkaar sloegen. Van bij het eerste 
contact met Team Groen voelde het 
vertrouwd, zeker nadat Isabelle (Van 
de Populiere), onze adjunct-algemeen 
directeur, voorzitter werd van de raad 
van bestuur van Deltagroep.”

De opdracht van Team Groen bij Imog 
is breed. “Het onderhoud van onze 
treurwilgen, de vrijwaring van de 
opvangvijver, het ecologisch maaiwerk 
van onze bloemenweide.. Team Groen 
doet bij ons zeer divers werk, ja.”

Ook met De Kringloopwinkel en 
Constructief Houtatelier werkt IMOG 
samen. Die laatste maakte zo het 
tafelblad voor hun grote vergaderzaal. 
“We houden wel aan het principe van 
‘werk in eigen streek’. En ook al zit het 
niet bij onze zes kernwoorden, toch 
is ook het sociale aspect bij IMOG 
belangrijk. Mensen die in het reguliere 
circuit uit de boot vallen, verdienen 
kansen. We dragen de organisaties 
die daarvoor zorgen, zoals Deltagroep 
en zijn maatwerkbedrijven,  
een warm hart toe.”

“Ook al zit het niet bij onze zes
 kernwoorden, toch is ook het 
sociale aspect bij IMOG belangrijk”

Team Groen gebruikte hoogtewerkers op de site van IMOG 
om de treurwilgen te snoeien. (foto IMOG)

Deltagroep… Werk maakt het verschil!

Deltagroep is een samenwerking tussen 

de maatwerkbedrijven De Kringloopwinkel 

Deltagroep, Constructief en Fietsencentrum 

Mobiel. Met onze duurzame producten 

en diensten bieden we sociale jobs en 

opleidingskansen, aan wie dit meer dan 

anderen nodig heeft. Zo bestrijden we 

kansarmoede en dragen we bij tot een sterkere 

en betere samenleving.

Raad van Bestuur

Ronald Bastiaens 

Rik Desmet 

Wilfried Herpoele (tot mei 2024)

Ivan Himpe 

Dorine Keirsbulck

Kristof Moeyaert

Sophia Pasbecq (vanaf mei 2024)

Franky Roels

Bart Vandenbussche 

Emilie Vandenheede

Isabelle Van de Populiere 

Evelien Vanthourenhout (vanaf mei 2024)  

Rita Wietendaele

Directie & beleidsteam:

Bart Vandenbussche, algemeen directeur 

Sylvie D’hondt, personeelsdirecteur 

An Nuytten, financieel directeur 

Ellen De Craemer, oper. dir. De Kringloopwinkel 

Bart Augustijns, coörd. Team Groen 

Joris Vanderghinste, coörd. Atelier Constructief 

Bart Lemey, coörd. Fietsencentrum Mobiel

Meer info over ons aanbod en nieuwskanalen: 

www.deltagroep.be 

www.dekringloopwinkel.be 

www.vzwconstructief.be 

www.Mobiel.be 

Instagram

@perrontwee

@de.kringloopwinkel

@Mobielvzw

Facebook

Perron Twee

De Kringloopwinkel

Fietsencentrum vzw Mobiel

Tiktok

@perrontwee

@dekringloopwinkel

Met dank voor de financiële of operationele 

ondersteuning in 2024:

Voor Deltragroep:

De Provincie West-Vlaanderen

De ondersteuners en partners in tewerkstelling: 

de Vlaamse gemeenschap, VDAB en GTB, 

alle OCMW’s, Cohesie, Groep Intro, Mentor en 

Emino 

Voor Constructief: alle opdrachtgevende  

lokale besturen

Voor De Kringloopwinkel: OVAM, IMOG en 

MIROM Menen en alle lokale besturen

Voor Fietsencentrum Mobiel: stad Kortrijk.

Foto achterflap:  

sfeerbeeld feest 10 jaar Deltagroep

Interesse in onze nieuwsbrief? 
Registreer je via  

www.dekringloopwinkel.be/contact

Batterijen Deltagroep Heule

In 2024 zette Deltagroep een extra stap in het 
verduurzamen van het bedrijf. Naast het aanschaffen van 
elektrische bedrijfswagens en een elektrische bestelwagen 
voor Constructief, installeerden we ook enkele grote 
batterijen op het bedrijventerrein. Zo kan de zonne-energie 
die onze zonnepanelen bij daglicht opnemen, opgeslagen 
worden en later weer als wisselstroom afgegeven worden. 
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